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Správna rada Trnavskej univerzity v Trnave 

38. zasadnutie 

23. jún 2022 

Rokovacia sieň, Hornopotočná ul. 23, Trnava 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program: 

1. Otvorenie a informácie predsedu   

2. Informácia rektora Trnavskej univerzity v Trnave. 

3. Prerokovanie a schválenie rozpočtu Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2022 

4. Prerokovanie Výročnej správy o činnosti Trnavskej univerzity za rok 2021.   

5. Prerokovanie Výročnej správy o hospodárení Trnavskej univerzity za rok 2021.  

6. Prerokovanie Výročnej správy o činnosti Správnej rady TU za rok 2021. 

7. Prerokovanie žiadosti rektora TU o písomné vyjadrenia Správnej rady TU 

k návrhu na určenie platu dekana Teologickej fakulty TU.  

8. Vyjadrenie súhlasu Správnej rady TU s poskytnutím členského príspevku 

Konzorciu slovenských vysokých škôl U10+ vo výške 5 tis. €. ( § 17 ods. 

9  zákona o vysokých školách)  

9. Návrh na odmenu rektora TU – projekt Trnavský univerzitný klaster.   

10. Rozličné – Informácia o zmluve o výkone funkcie člena správnej rady verejnej 

vysokej školy  

 

Bod 1.  

      38. rokovanie Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „SR TU“) otvoril 

a viedol Ing. Štefan Schmidt, predseda SR TU. Privítal prítomných členov SR TU, ospravedlnil 

neprítomnosť prof. Kánovského, Bc. Maštalírovej a PhDr. Halmeša. Osobitne privítal hostí - 

prof. PaedDr. René Bílika, CSc., rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej „rektor 

TU“),   Ing. Danielu Naništovú, kvestorku TU, JUDr. Zuzanu Nevolnú, PhD. – prorektorku pre 

vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu, prof. RNDr. Mareka Majdana, MSc., PhD. – prorektora pre 

rozvoj a  prof. ThLic. Miloša Lichnera, SJ, D.Th.  prorektora pre vonkajšie vzťahy.  

Predseda informoval o doplnenom návrhu programu a požiadal členov SR TU o súhlas, 

resp. o návrhy na zmeny alebo doplnenia. Pretože neboli prednesené žiadne návrhy na zmeny 

alebo doplnenia, predseda SR TU dal hlasovať o návrhu rokovania tak, ako je uvedený v tejto 

zápisnici: 

UZNESENIE SR TU 1/2022 

SR TU schvaľuje program svojho 38. zasadnutia podľa poradia uvedeného v zápisnici 

z tohto zasadnutia. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    9 

za:               9 

proti:          0 

zdržal sa:    0  

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 
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Za overovateľa zápisnice z 38. zasadnutia SR TU predseda SR TU navrhol Ing. Pavla 

Tomašoviča a po jeho súhlase dal hlasovať o tomto návrhu: 

 

UZNESENIE SR TU 2/2022 

SR TU schvaľuje za overovateľa zápisnice 38. riadneho zasadnutia SR TU Ing. Pavla 

Tomašoviča. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 9    

za:               8       

proti:          0       

zdržal sa:   1 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

 

Bod 2.  

 

      Rektor univerzity poďakoval členom SR TU za slovo a za ich účasť na zasadnutí. 

V súvislosti s novelou zákona o vysokých školách oznámil že nová správna rada má byť 

ustanovená do 30. novembra 2022.  Napriek tomu požiadal predsedu SR TU, aby zatiaľ 

neohlasoval koniec činnosti SR TU, pretože v druhej polovici roka bude potrebné riešiť dôležité 

záležitosti a posledné zasadnutie sa bude konať pravdepodobne v mesiaci október. SR TU 

vzala na vedomie túto informáciu. 

 

Bod 3.  

 

    Kvestorka univerzity predstavila predložený návrh rozpočtu na rok 2022, pričom dala do 

pozornosti vývoj v oblasti financovania  vysokých škôl v SR, zmeny v metodike v porovnaní 

s rokom 2021, dopady zmien na mzdy, podiel verejných vysokých škôl na výkone a dala do 

pozornosti enormné znižovanie prideľovaných financií vysokým školám.  

       Predseda trnavského samosprávneho kraja Mgr. Viskupič a zástupkyňa primátora PhDr. 

Nemčovská sa v diskusii zaujímali o dôvody znižovania poskytnutých dotačných prostriedkov. 

Rektor univerzity uviedol, že účel nie je presne definovaný, naopak aktuálne akreditačné 

kritériá sú náročnejšie na personálne obsadenie a tým i financovanie. 

     Kvestorka univerzity ďalej informovala o percentuálnom podiele súčastí TU na výkone TU, 

výkone TU na programe Veda, percentuálnom podiele súčastí TU na výkone vo vede. Ďalej 

poskytla informáciu o rozdelení dotácie na mzdy medzi súčasti TU, určení limitovanej mzdovej 

potreby 2021, o výške prispievania v rámci solidarizácie a príjmoch súčastí po rozdelení 

dotácie, ako aj o výnosoch a nákladoch za rok 2022. 

      Predseda trnavského samosprávneho kraja Mgr. Viskupič sa zaujímal o spôsob a výšku 

solidarizácie v rámci súčastí TU. Rektor univerzity vysvetlil, že napriek tomu, že teologická 

fakulta má nízky počet študentov, tento deficit kompenzuje svojim vedeckým výkonom, ktorý 

je excelentný, podobne aj pedagogická fakulta. To však pre teologickú fakultu nedokáže 

zabezpečiť komplexné financovanie a preto univerzita používa systém solidarizácie.  

Po skončení diskusie dal predseda SR TU hlasovať o návrhu uznesenia:  
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UZNESENIE SR TU 3/2022 

SR TU schvaľuje návrh rozpočtu TU na rok 2022 v predloženom znení. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   9  

za:                        8            

proti:                   0  

zdržal sa:             1  

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 4.  

 

     Rektor TU prezentoval predložený dokument Výročná správa o činnosti TU za rok 2021. 

Táto správa je spracovaná v zmysle štruktúry ministerstva školstva, konštatoval, že má 

schopnosť poskytovať kvalitné študijné programy o ktoré sa zvyšuje záujem a tiež univerzita 

je dobrým partnerom v rámci projektov.  Pretože k predloženému dokumentu neodzneli žiadne 

diskusné príspevky, predseda SR TU dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

UZNESENIE SR TU 4/2022 

SR TU prerokovala a  berie na vedomie dokument Výročná správa o činnosti TU za rok 

2021 v predloženom znení. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    9 

za:              9      

proti:         0         

zdržal sa:   0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 5.  

 

      Kvestorka univerzity predstavila predloženú výročnú správu o hospodárení TU za rok 2021, 

zamerala sa na výkazy ziskov a strát – analýzu výnosov a nákladov,  prevádzkové dotácie a ich 

štruktúru, výnosy zo školného, náklady, mzdové náklady podľa kategórií zamestnancov a počet 

zamestnancov  a výšku celkového hospodárskeho výsledku. Pretože k predloženému 

dokumentu neodzneli žiadne diskusné príspevky, predseda SR TU dal hlasovať o návrhu 

uznesenia: 

UZNESENIE SR TU 5/2022 

SR TU prerokovala a  berie na vedomie dokument Výročná správa o hospodárení TU za 

rok 2021 v predloženom znení. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    9 

za:               9 

proti:          0 

zdržal sa:    0  

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 
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Bod 6. 

 

     Tajomníčka správnej rady informovala, že pred novelou zákona mala správna rada 

povinnosť vypracúvať a zverejňovať na webovom sídle vysokej školy výročnú správu 

o činnosti. Novela zákona o vysokých školách priniesla povinnosť prerokovať výročnú správu 

o činnosti správnej rady pred jej zverejnením v akademickom senáte vysokej školy. Vzhľadom 

na uvedené je táto správa predložená na oboznámenie správnej rade. 

Štruktúra tejto správy je nezmenená, ide o sumár štatistických údajov týkajúcich sa termínov 

a programu zasadnutí, členov a prijatých uznesení. Pretože k predloženému dokumentu 

neodzneli žiadne diskusné príspevky, predseda SR TU dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE SR TU 6/2022 

SR TU prerokovala a  berie na vedomie dokument Výročná správa o činnosti Správnej 

rady TU za rok 2021. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    9 

za:               9 

proti:          0 

zdržal sa:    0  

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

 

Bod 7.  

 

      Rektor univerzity predložil a zdôvodnil svoju žiadosť o písomné vyjadrenia Správnej rady 

TU k návrhu na určenie platu dekana Teologickej fakulty TU. Členovia SR TU dostali žiadosť 

v písomnej forme. Pretože k predloženej žiadosti neodzneli žiadne diskusné príspevky, 

predseda SR TU dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE SR TU 7/2022 

SR TU prerokovala a súhlasí s predloženou žiadosťou žiadosť o písomné vyjadrenia 

Správnej rady TU k návrhu na určenie platu dekana Teologickej fakulty TU. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    9 

za:               8 

proti:          0 

zdržal sa:    1  

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 8.  

 

     Rektor TU informoval o členstve TU v Konzorciu slovenských vysokých škôl U10+ 

a v súlade s  § 17 ods. 9 zákona o vysokých školách požiadal o schválenie členského príspevku 

vo výške 5 tis. €.  Pretože k predloženej žiadosti neodzneli žiadne diskusné príspevky, predseda 

SR TU dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE SR TU 8/2022 
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SR TU prerokovala a súhlasí so zaplatením členského príspevku Konzorciu slovenských 

vysokých škôl U10+ vo výške 5 tis. €. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:    9 

za:               9 

proti:          0 

zdržal sa:    0  

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

 

Bod 9.  

 

Poznámka: rektor TU sa prerokovania tohto bodu z vlastného rozhodnutia nezúčastnil. 

 

V súlade s kompetenciou správnej rady určovať platové náležitosti rektora univerzity, 

predseda SR TU predložil návrh  na priznanie odmeny rektorovi TU z realizovaného projektu 

trnavský univerzitný klaster.   

JUDr. Minarovič vzhľadom na to, že bol pri príprave prezentovaného projektu, 

konštatoval, že filozofia projektu je nenápadné zbližovanie univerzít; tieto prostriedky dostali 

len dve vysoké školy. Pretože k predloženému návrhu neboli vznesené žiadne námietky,  dal 

predseda SR TU  hlasovať o návrhoch uznesení: 

 

UZNESENIE SR TU 9/2022 

SR TU schvaľuje  návrh na priznanie odmeny prof. PaedDr. René Bílikovi, CSc., 

rektorovi Trnavskej univerzity v Trnave za činnosti súvisiace s projektom Trnavský 

univerzitný klaster  zmysle listu  č. TU 483-2022/1 zo dňa 23.6.2022.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom:   8 

za:                7  

proti:           0 

zdržal sa:    1 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 10. 

 

     Rektor univerzity požiadal členov o podpis zmluvy o výkone funkcie člena správnej rady 

verejnej vysokej školy. Táto povinnosť vyplýva z novely zákona o vysokých školách.  

 

    Rektor univerzity informoval o prebiehajúcich integračných aktivitách v rámci univerzít 

v Trnave (Trnavská univerzita v Trnave a Univerzita sv. Cyrila a Metoda v Trnave). Ako 

uviedol, ministerstvo školstva pripravuje výzvu na projekt pre integrujúce sa vysoké školy, 

ktorá bude zverejnená v októbri t. r. Rektor univerzity spolu s pani rektorkou UCM sa stretli so 

štátnym tajomníkom ministerstva školstva, aby zistili presnejšie podmienky. Novela zákona 

o vysokých školách ustanovila, že o zlúčení vysokých škôl môžu rozhodnúť dva orgány – 

akademický senát a správna rada. Podľa informácie z ministerstva školstva, po prijatí 

rozhodnutia orgánov vysokých škôl o súhlase s procesom integrácie, by integrujúce sa vysoké 

školy  dostali zo strany ministerstva školstva výkonnostnú zmluvu ktorej obsahom by bol 
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záväzok integrácie a záväzok neznižovania finančných prostriedkov. O tomto informoval štátny 

tajomník ministerstva školstva a tieto informácie poskytne rektor univerzity aj akademickému 

senátu TU.  

Rektor univerzity ďalej informoval o prebiehajúcom procese zosúlaďovania vnútorného 

systému univerzity so zákonom o zabezpečovaní kvality a štandardmi slovenskej akreditačnej 

agentúry pre vysoké školstvo.  

V diskusii Ing. Bošnák spomenul začiatky vzniku TU a mocenské súboje, ktorým musela 

univerzita odolávať; pričom mesto Trnava bolo jej silným partnerom a podporovateľom. 

Integrácia je podľa jeho názoru vážne rozhodnutie, aj z hľadiska politického pozadia za akých 

UCM vznikla. Pripomenul okolnosti návrhu zákona o zrušení TU, vyjadril, že má akúsi 

„vnútornú brzdu“. Ako uviedol, do určitej miery čakal, že príde táto etapa, myslí si však, že by 

sa nemal prekročiť rubikon zmeny názvu a ochrannej známky Trnavskej univerzity v Trnave.   

Bol by rád, keby budúca zmluva zohľadnila hodnotovú a majetkovú podstatu univerzity. 

      Rektor TU odpovedal, že TU si dala registrovať ochrannú známku a je dohodnuté, že ak by 

vznikla jedna univerzita niesla by názov Trnavská univerzita v Trnave.  

Na záver predseda SR TU poďakoval za aktívnu za účasť členom SR TU, rektorovi 

univerzity, ako aj členom vedenia univerzity  

 

Schválil:  Ing. Štefan Schmidt 

                 predseda Správnej rady TU  

 

Overil: Ing. Pavol Tomašovič  

              člen Správnej rady TU  

 

Zapísala: PhDr. Adriana Krupová, PhD. 

                tajomníčka SR Trnava  

 

23. jún 2022 

 

 

 

 


